
Nieuwe bestuursleden 
Nathalie en Antony
N-VA Lint verwelkomt twee nieuwe bestuursleden! 
Welkom Nathalie Verhaert en Antony Van der Wee! 
Welkom in de N-VA-familie! 

Beste Lintenaar,

Ik ben blij om u als nieuwe voorzitter via ons huis-aan-huisblad 
te mogen aanspreken. Na een adempauze van enkele jaren sta 
ik opnieuw aan het roer van onze lokale N-VA-afdeling. Ik houd 
eraan om het bestuur te danken voor het vertrouwen dat het in 
mij heeft gesteld.

Kwetsbaarheid
De uitdagingen die op elk van ons afkomen, zijn dan ook niet 
min. Er is de energiecrisis, de ongezien hoge infl atie, de afname 
van onze koopkracht en de dreiging van een escalatie van 
de oorlog tussen Rusland en Oekraïne. Wie had enkele jaren 
geleden een oorlog op het Europese continent nog voor mogelijk 
gehouden? Het stemt tot nadenken over de kwetsbaarheid van 
onze westerse democratie en ons waardensysteem. De afhanke-
lijkheid van Europa voor wat betreft energievoorziening is pijnlijk 
duidelijk geworden. Hier moet dringend een oplossing voor 
gezocht worden. Voor de N-VA is het duidelijk: fossiele brand-
stoffen moeten plaats ruimen voor een duurzaam alternatief en 
kernenergie moet dringend uit het verdomhoekje.

Positief verhaal
Niettegenstaande dat zou ik graag voor u een positief verhaal 

brengen. In onze gemeente verrichten onze burgemeester en 
schepenen uitstekend werk. De begroting van de gemeente doet 
het ondanks stijgende loon- en energiekosten nog meer dan 
behoorlijk, zelfs in die mate dat de gemeentelijke schuld onder 
de huidige meerderheid (N-VA/CD&V) substantieel zal dalen. En 
dit ondanks de ambitieuze plannen van het gemeentebestuur. 

Een betere plek
In de komende twee jaar worden nog heel wat werven aangevat. 
U hebt dit wellicht reeds zelf ondervonden. Dit alles natuurlijk 
met de bedoeling om van Lint een betere plek te maken voor ons 
allemaal. Ook de daken van het gemeentehuis en de sporthal 
worden vernieuwd. Zaal Roeland en het café ernaast zijn aange-
kocht door de gemeente en worden heringericht. Ook voor het 
Lindenhof is een grondige renovatie gepland. Verder zetten we 
in op versterking van de lokale dienstverlening aan onze Lintse 
burgers. En dit alles zonder te raken aan uw koopkracht.

Laat me nog toe om u allen een ge-
zellige kerstperiode en een gezond en 
gelukkig nieuwjaar te wensen.

Bert Everaert 
Voorzitter N-VA Lint

Gezocht: jong politiek talent 
Ben jij tussen 18 en 35 
jaar en wil jij je engageren 
binnen de politiek? Dat 
valt mee, want Nathalie 
is op zoek naar jongeren 
om Jong-N-VA Lint op te 
starten! 

Interesse? Mail naar
nathalie.verhaert@n-va.be

Lint
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Betaalbaar wonen in Lint
Lint ligt in het grootstedelijk gebied Antwerpen en werd in 1979 gro-
tendeels als woongebied ingekleurd. We horen vaak zeggen dat er voor 
de jongeren uit Lint niets betaalbaar te vinden is in onze gemeente, 
en dat klopt. Daarom is N-VA Lint voorstander om nieuwe woonont-
wikkelingen toe te laten, om zo wonen in Lint betaalbaar te houden. 
De gemiddelde inwoner in Lint wordt ouder (en daar hebben we zeker 
niets op tegen!), maar om alles betaalbaar te houden is het noodzake-
lijk jongeren in Lint te houden en aan te trekken zodat we ons wape-
nen tegen de vergrijzing die ons te wachten staat. 

Wegenwerken in Lint 
Elke Lintenaar zal al wel gezien hebben dat er de voorbije 
maanden aan de Statiestraat vrij grote werken werden uitge-
voerd. Het einde van de heraanleg van de � ets- en voetpaden 
was voorzien op 7 november en de aannemer hee�  zich aan de 
deadline gehouden.

Vanaf de tweede week van november (fase 1) was de heraanleg 
van de fiets- en voetpaden aan de Liersesteenweg van het rond-
punt tot aan de Schranshoevelaan aan de beurt. Hierbij werd 
de steenweg volledig gesloten en kon gebruik gemaakt worden 
van de omleidingen via de Schranshoevelaan en Lindelei in de 
richting van Lier-Kontich en van de omleiding Kerkhofweg in de 
richting van Kontich naar Lier. Deze werken zouden duren tot 
de tweede week van januari. 

Fase 2 start van de tweede week van januari tot midden maart 
en houdt de heraanleg van de fiets- en voetpaden in vanaf de 
Schranshoevelaan. Fase 3 zal de volledige heraanleg van de weg 
en de fietspaden inhouden van het Lerenveld tot aan de grens 
met Lier. Deze fase zal allicht tot eind 2023 duren. Bij alle wer-

ken zal de weg volledig onderbroken worden. In dat laatste stuk 
is ook een voetpad voorzien (wat er vandaag niet is). 

Het bestuur is zich ervan bewust dat deze wegenwerken heel wat 
hinder en ongemakt met zich meebrengen, maar het eindresul-
taat zal zeker de moeite waard zijn. Lint krijgt een mooiere en 
veiligere Liersesteenweg, zeker voor de zwakke weggebruiker.

Mobiliteitsplan: voor een 
verkeersveiliger Lint
Het huidige mobiliteitsplan dateert al van 2011. Daarom werken 
we momenteel aan een update, die sterk aansluit bij de belang-
rijkste mobiliteitsbehoe� es.

In augustus 2022 keurde het college van burgemeester en schepe-
nen de samenwerking met studiebureau Vectris goed. Een mobili-
teitsplan legt de krachtlijnen vast van het mobiliteitsbeleid dat ons 
lokaal bestuur de komende jaren wil voeren.

Samen met het lokaal bestuur zal Vectris een traject uitwerken om 
het huidige mobiliteitsplan aan te passen en op te frissen. Belang-
rijk is dat er in dit traject ook geopteerd wordt om burgers te laten 
participeren. Bedoeling is dat we op het einde een gedragen nieuw 
mobiliteitsplan ter goedkeuring kunnen voorleggen aan de gemeen-
teraad om zo een verkeersveiliger Lint te creëren.

Pijltjes en 
frietjes op 
ons eerste 
dartstoernooi
Op zondag 16 oktober 2022 
vond ons eerste dartstoernooi 
plaats. Het was een gezellige 
middag waar heel wat pijltjes 
geworpen werden. Voor de 
hongerigen waren er vers 
gebakken frietjes. Peter Van-
dewalle ging naar huis met 
de wisselbeker. Wij denken 
alvast na over een vervolg.

lint@n-va.be
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Aangepast meerjarenplan
Na het schrappen van het project van het huis van de Lintenaar was het nodig 
om de meerjarenplanning 2019-2025 te herbekijken. Er worden nieuwe ac-
centen gelegd, maar het op punt stellen van de dienstverlening voor de burger 
blijft als belangrijkste doelstelling centraal staan. Daarnaast nemen we in het 
meerjarenplan een aantal grote renovatiewerken aan het gemeentelijk patri-
monium op. Verder zetten we sterk in op verkeersveiligheid, met onder meer 
het project van de Profploeg met als doel de mobiliteit in de kern te verbete-
ren en nadien onze handelskern nieuw leven in te blazen. Uiteraard worden 
er ook heel wat energiebesparende acties opgenomen zoals de vervanging van 
oude cv-ketels en wordt de straatverlichting waar mogelijk nog verder verled 
en gedimd. Naast deze nieuwe investeringen wordt de schuldenlast per inwo-
ner verder sterk afgebouwd.

Lichtjesactie
Tijdens de donkere dagen valt het ons allemaal op dat 
heel wat fietsers zonder verlichting rijden. Om hen 
attent te maken op het gevaar van zonder licht te rijden, 
trok ons bestuur de voorbije weken op verschillende 
momenten de straten op onder het thema: ‘Laat je zien 
of je bent gezien’. 

Aankoop grond Bouwenstraat 
Het lokaal bestuur keurde in de gemeenteraad van oktober de 
aankoop van een stuk grond goed in de Bouwenstraat schuin te-
genover het kerkhof. Dit kadert helemaal binnen het bomenchar-
ter en de creatie van toegankelijke groene ruimte. Eens de verkoop 
helemaal afgerond is, zal je daar kunnen spelen en vertoeven in 
alle rust. Er is nog een bijkomende aanplant van bomen voorzien 
die gedeeltelijk gesubsidieerd wordt.

GAS-5 
De gemeente wenst van de mogelijkheid 
gebruik te maken om in haar reglementen of 
verordeningen administratieve geldboetes te 
bepalen voor beperkte snelheidsovertredin-
gen op plaatsen waar de snelheid gelimiteerd 
is tot 30 of 50 kilometer per uur. Geldboetes 
zullen op deze manier grotendeels naar de 
gemeentekas gaan, dit in tegenstelling tot hoe 
het vandaag gebeurt. GAS-5 zal gefaseerd op-
gestart worden vanaf 1 januari 2023 en steeds 
in overleg met de betrokken gemeenten, de 
politiezone en IGEAN.

NIEUWJAARSRECEPTIE 
met gastspreker Els Van Doesburg

Zondag 22 januari 2023
Van 14 tot 17 uur - OC De Witte Merel

Els Van Doesburg

Antwerps schepen voor Wonen, Stads- en 
Buurtonderhoud, Groen, Dierenwelzijn en 
Gezondheids- en Seniorenzorg.

Wist u dat?
  … Wist u dat u met de wandelapp van de streekvereniging 
de Zuidrand nu ook in Lint een wandeling kan maken en 
een mysterie kan oplossen? Meer info op toerismezuidrand.
be/nl/wandelapp.

  … Wist u dat het lokaal bestuur van Lint gemelde opvang 
inricht in onze drie Lintse scholen, zodat de kinderen voor 
en na schooltijd in de eigen school opgevangen worden? 

  … Wist u dat de aankoop van café Lucienne unaniem 
werd goedgekeurd in de gemeenteraad? We koppelden het 
café opnieuw aan zaal Roeland. 

  … Wist u dat u de banden van uw fi ets 
gratis kan oppompen aan de nieuwe 
fi etspomp aan de fi etsstalling van de 
Witte Merel? 

www.n-va.be/lint
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

“

500

0

-500

-1000

-1500

-2000

-2500

In
 m

ilj
oe

n 
eu

ro

In
 %

 v
an

 h
et

 b
ru

to
 b

in
ne

nl
an

ds
 p

ro
du

ct

Evolutie Vlaamse begroting


